
Styrelsens svar gällande motion om uterum och altantak 
Styrelsen är positivt inställd till att möjliggöra för boende i området att bygga altantak och 
uterum, men ser att det finns många frågetecken som behöver rätas ut innan ändringar i 
nuvarande regler kan göras.  
 
Det gäller t ex frågor kring regler för bygglov, krav på förberedande markarbete inför 
byggnation av inglasat uterum och hur man löser situationer då ev rörledningar behöver 
bytas eller fasader målas mm. 
 
Vi tillstyrker därför motionens tredje att-sats (förslag C) och ser gärna att några medlemmar 
engagerar sig i frågan och tar fram all information om vad som krävs och vad som är möjligt 
gällande byggnation av inglasat uterum eller altantak. I den gruppen ser vi också att 
styrelsen involveras och att styrelsens frågeställningar utreds. 
 
 
 
Styrelsen föreslår stämman 
att  avslå motionens två första att-satser, samt 
 
att  bifalla motionens tredje att-sats. 


